

ຜົນການປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບ ຄວາມຍືນຍົງຂອງ LOAF ໃນກອງປະຊຸມຄັ້ງທີ 6

ຄຳຖາມ	ກຸ່ມ 1	ກຸ່ມ 2	ກຸ່ມ 3
<p>ຄວາມຍືນຍົງຂອງ LOAF – ກິນໄກ ແລະ ວິທີການທີ່ຈຳເປັນ ຫຍິ່ງແດ່ ແລະ ຄວນເຮັດວິທີໃດ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ LOAF ມີຄວາມ ຕໍ່ເນື່ອງ, ແລະ ຄວາມຈຳເປັນ ຕ້ອງມີ ສະມາຄົມສົ່ງເສີມ ກະສິກຳອິນຊີ Lao Organic Movement Association (LOMA) ເພື່ອເຮັດໜ້າທີ່ (ອຳນວຍຄວາມສະດວກ) ໃນ ຂັ້ນຕໍ່ໄປ ພາຍຫຼັງການສິ້ນສຸດ LOAF.</p>	<p>ການສ້າງຕັ້ງ LOMA ຂຶ້ນມາຖືວ່າ ມີຄວາມ ຈຳເປັນ. ຊຶ່ງຈະເຮັດໜ້າທີ່ສູນກາງເສື່ອມ ປະສານລະຫວ່າງ ພາກສ່ວນຕ່າງໆ ທີ່ມີສ່ວນ ຮ່ວມໃນກະສິກຳອິນຊີ. ມັນຈະເປັນໂຕຊ່ວຍ ພັດທະນາໃນການເຂົ້າເຖິງຕະຫຼາດ ແລະ ແລກປ່ຽນບົດຮຽນ, ປະກອບສ່ວນໃນການ ປົກປ້ອງສິດຜົນປະໂຫຍດຂອງຊາວກະສິກອນ, ຜູ້ຜະລິດ ແລະ ຜູ້ປະກອບການ, ເປັນອົງກອນ ທີ່ຕົວແທນລະດັບປະເທດ ແລະ ພາກພື້ນ, ເປັນຈຸດປະສານງານ ໃຫ້ແກ່ ທຸກພາກສ່ວນທີ່ ກ່ຽວຂ້ອງ ແລະ ເປັນສູນກາງສະໜອງຂໍ້ມູນ ຂ່າວສານ, ມັນຕ້ອງບົດບາດໃນການພັດທະນາ ແລະ ສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງ ໃຫ້ແກ່ ຕ່ອງໂສ້ ການສະໜອງກະສິກຳອິນຊີ</p>	<p>ການສ້າງຕັ້ງ LOMA ເປັນແນວຄວາມຄິດທີ່ດີ ເນື່ອງຈາກວ່າ ມັນຈະ ກາຍເປັນຈຸດປະສານ ງານ ສູນລວມໃຫ້ແກ່ ທຸກພາກສ່ວນ (ຜູ້ ຜະລິດ, ຜູ້ຄ້າຂາຍ, ທຸລະກິດ), ເຮັດໜ້າທີ່ ປະສານງານກັບພາກລັດ ແລະ ເອກະຊົນ, ແລກປ່ຽນຂໍ້ມູນ ຂ່າວສານ ແລະ ເປັນຕົວ ແທນໃນການເຂົ້າຮ່ວມ ກັບສາກົນ, ແລະ ປົກ ປ້ອງສິດຜົນປະໂຫຍດ ຂອງພາກເອກະຊົນ.</p>	<p>LOMA ມີຄວາມຈຳເປັນ. (ຖ້າ ຕົກລົງກັນສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນມາ) ມັນມີ ຄວາມຈຳເປັນຕ້ອງ ໄດ້ປະຕິບັດຕາມ ລະບຽບຫຼັກການ(ບໍ່ວ່າຈະເປັນຮູບ ແບບສະມາຄົມ ຫຼື ບໍລິສັດ), ມັນຕ້ອງ ເປັນອົງກອນອົງກອນທີ່ມີຄວາມເປັນ ເອກະພາບ, ມັນຕ້ອງມີຄວາມສະເພາະ ດ້ານມາດຕະຖານປະເທດ ແລະ ສາກົນ, ພາກລັດຕ້ອງໃຫ້ການສະໜັບ ສະໜູນ ແລະ ສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງ ໃຫ້ແກ່ ອົງກອນດັ່ງກ່າວນີ້, ຊ່ວຍເຂົ້າ ເຖິງແຫຼ່ງທຶນ, ແລະ ກາຍເປັນອົງ ກອນສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງ ຝຶກອົບຮົມ ໃຫ້ແກ່ ກຸ່ມຜູ້ຜະລິດ ແລະ ມີລະບົບ ຕິດຕາມປະເມີນຜົນ.</p>
<p>ຕົ້ນທຶນການຜະລິດ ແລະ ປັດໄຈ ທີ່ເຮັດໃຫ້ຕົ້ນທຶນການຜະລິດສູງ , ວິທີການແກ້ໄຂ ເພື່ອສະເໜີ ໃຫ້ລັດຖະບານ</p>	<p>ຕົ້ນທຶນການຜະລິດລວມມີ ເມັດພັນ, ເຄື່ອງມື ອຸປະກອນ ສຳລັບເຮັດເຮືອນຮົ່ມ, ມີຄວາມ ຫຍຸ້ງຍາກໃນການຊອກຫາອຸປະກອນ (ໃນ ການເຮັດການຜະລິດຂະໜາດໃຫຍ່) ເພື່ອເຮັດ ຝຸ່ນບົ່ມ, ການສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ຊາວ ກະສິກອນ ມີຕົ້ນທຶນສູງ, ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອອກ ໃບຍັງຢືນຕ່າງປະເທດສູງ, ລັດຖະບານຕ້ອງ ເຮັດການສົ່ງເສີມ (ຜະລິດຕະພັນອິນຊີ) ແລະ ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບ ການຜະລິດກະສິກຳອິນຊີ, ຄ່າ ໄຟຟ້າ (ຜະລິດກະສິກຳອິນຊີ) ແພງຫຼາຍ. ລັດຖະບານ ຕ້ອງຊ່ວຍການເຂົ້າເຖິງແຫຼ່ງທຶນ, ອັດຕາດອກເບ້ຍຕໍ່າ ແລະ ໄລຍະການຈ່າຍຄືນ ທີ່ເໝາະສົມ.</p>	<p>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອອກ ໃບຍັງຢືນຄວນຈະປັບ ໃຫ້ຕໍ່າລົງ, ຂັ້ນຕອນ ຄວນຈະງ່າຍຂຶ້ນ.</p>	<p>ຕົ້ນທຶນການຜະລິດສູງລວມມີ: <i>ການຜະລິດ (ຄ່າແຮງງານ, ເມັດພັນ, ອັດຕາດອກເບ້ຍສູງ, ໄລຍະການຈ່າຍ ຄືນສິ້ນ, ພາສະນຳເຂົ້າອຸປະກອນ ເຄື່ອງຈັກຮັບໃຊ້ການຜະລິດສູງ, ຄ່າ ນໍ້າຊົນລະປະທານ ແລະ ໄຟຟ້າ ສູງ. ຄ່າຂົນສົ່ງພາຍໃນ ແລະ ສົ່ງອອກ ຕ່າງປະເທດແພງ (ນໍ້າມັນແພງ) ແລະ ການແລ່ນເອກະສານຊັກຊ້າ ແລະ ຜ່ານຫຼາຍຂັ້ນຕອນ.</i> <i>ການປຸງແຕ່ງ ແລະ ອຸປະກອນປຸງແຕ່ງ ລາຄາແພງ ແລະ ທຸກຢ່າງຕ້ອງນຳເຂົ້າ, ຄ່າໃບຍັງຢືນສູງ.</i></p>